

## Dalam proses lantik kontraktor baru

Surau berkunci sukarkan pengguna

**KUANTAN** - Surau di Laman Teruntum yang berkerja sejak kini lalu membolehkan kesokanan kepada pengunjung dan pentaga di kawasan bertampanan untuk menunaikan solat.

Kedua-dua surau lelaki dan perempuan ini disekat berkunci oleh pentaga kedai makan apabila mulai menunaikan solat.

Pentaga yang dikenali Norhayati Abdul Jalil, 42 berkata, sebelum surau baru itu siap, mereka menunaikan solat di surau seni hias lama yang sudah dirubuhkan oleh pembaikan Laman Teruntum itu. Menurutnya, surau itu hanya beroperasi beberapa bulan sahaja sebelum kunci pada hari lalu.

Keadaan ini menyusahkan pentaga yang ingin untuk solat apatah lagi situ untuk kemudahan orang ramai.

Ianya yang bermula di kedai makan...

sudah dikemukakan kepada tanggungjawab namun masih sebarang maklumat tidak ditu.

Katanya, pengunjung di mana bertanyakan perkara itu mudah-mudahan seperti ini untuk kegunaan umum.

"Jika berkunci, orang ramai solat, tidak dapat berbuat c dan akan kawasan ini sering pengunjung."

"Saya cukup terkilan apabila ini tidak dapat berfungsi di mana dan berharap pihak berkuasa membuka semula surau itu mudahkan orang ramai solat."

Ragi Rozita Mohd, 52, pui terpaksa menunaikan solat be tak di dalam kedai kerana me

"Kadang-kadang kita tak b kan kedai dalam temboh untuk..."

Laporan Sinar Harian 13 Disember lalu.

**SINAR HARIAN 28/12/2017**

**KUANTAN** - Majlis Perbandaran Kuantan (MPK) dalam proses melantik kontraktor yang akan menguruskan surau dan tandas di Laman Teruntum yang ditutup kepada orang ramai sejak pertengahan tahun ini.

Ketua Seksyen Perhubungan Awam MPK, Ezad Zainal Muhammad Safian berkata, surau berkenaan dijangka dibuka kepada orang ramai pada Februari depan.

Menurutnya, masalah pengurusan surau dan tandas di situ disebabkan kontraktor asal gagal melaksanakan tugas mereka dengan betul.

"Kontraktor yang bakal menguruskan tandas awam tersebut turut bertanggungjawab mengurus dan menyelenggarakan surau tersebut."

"Diharap isu ini akan selesai dan surau berkenaan akan dibuka untuk manfaat orang ramai tidak lama lagi," katanya.

Pada 13 Disember lalu, *Sinar Harian* menyiarkan keluhan orang ramai mengenai surau di Laman Teruntum yang dikunci menyebabkan pengunjung tidak dapat memanfaatkan surau itu untuk solat.